



香港城市大學出版社
City University of Hong Kong Press

閱讀·門
Reading Door

Exclusive for CityU Alumni
城大校友限定

COUPON

HK\$20

憑券購物滿 HK\$100，即減 HK\$20。
Enjoy HK\$20 off any purchase over HK\$100.

優惠碼 Promotional Code: **CITYUFREE\$20** at www.cityu.edu.hk/upress

Booth Number: 1D-B26

使用條款及細則 Terms and Conditions

1. 是次優惠適用於購買香港城市大學出版社任何書籍及文創產品。
This special offer is valid for all CityU Press publications and souvenirs.
2. 是次優惠只限香港書展 2022 期間（7 月 20-26 日）於本社攤位及網站使用，逾期無效。
This special offer is only valid during the 2022 Hong Kong Book Fair (July 20-26) and can be used at either the CityU Press booth or website.
3. 此券不可兌換現金及每次只限使用一次。
This coupon cannot be redeemed for cash and can only be used one time.
4. 此券不能與其他優惠券同時使用。
This coupon cannot be used in conjunction with any other offers.
5. 香港城市大學出版社只接受印刷及電子優惠券。
Both printed and electronic coupons will be accepted.
6. 如有任何爭議，香港城市大學出版社保留最終決定權。
In the event of a dispute, CityU Press reserves the right to make the final decision.

